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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/19-01/6 

URBROJ: 2186/026-01-19-6 

Varaždinske Toplice, 29. listopada 2019. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 29. listopada 2019. 

 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, održane 29. listopada 2019. godine. Sjednica je 
sazvana pisanim putem, pozivom KLASA: 021-05/19-01/6, URBROJ: 2186/026-01-19-1 od 24. listopada 
2019. godine. Sjednica Gradskog vijeća održana je u prostoriji Gradske vijećnice, Varaždinske Toplice, 
Ulica maršala Tita 4, a započela je sa radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec, koji je pozdravio gradonačelnicu, zamjenika 
gradonačelnice, stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednik je zamolio da se prozovu vijećnici.  
Nakon izvršene prozivke predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 13 vijećnika od ukupno 15 vijećnika 
te da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: 
 
Ivan Dvorski, Franjo Prstec, Ljubica Nofta, Stjepan Denžić, Željko Bedeković, Mladen Huzjak, Danijel 
Remenar, Borislav Antolković, Marko Plišo, Nenad Posavec, Draženko Pokos, Dragutin Šarec i Srećko 
Detelj. 
 
Sjednici nisu prisustvovali vijećnici: Dragan Dašić i Josip Obad. 
 
Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica, Ivica Čičak, zamjenik gradonačelnice, Nives Ernoić, pročelnica JUO 
Grada Varaždinskih Toplica, predstavnik medija. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća održane 1. 
listopada 2019. godine.  
Na upit predsjednika da li ima primjedbi na zapisnik, vijećnik Marko Plišo zamolio je da se u zapisnik uvedu 
točni razlozi izricanja dvije opomene predsjednika Gradskog vijeća zbog kojih je izgubio pravo glasovanja 
na 20. sjednici Gradskog vijeća, nakon čega je napustio sjednicu.  
 
Kako više nitko od prisutnih vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Varaždinskih Toplica, predsjednik je stavio zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa 20. sjednice Gradskog vijeća održane 1. listopada 2019. godine prihvatilo 
jednoglasno. 
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PITANJA VIJEĆNIKA, ODNOSNO AKTUALNI SAT.  

 

Vijećnik Marko Plišo zatražio je da mu se dostavi pismeni odgovor na njegov upit sa prošle sjednice vezano 
za odvodni kanal u Selničkoj ulici u Varaždinskim Toplicama. Navodi da stanovnike zanima kad će se 
urediti odvodni kanal obzirom da se prilikom oborina voda izljeva na ulicu i plavi okolne kuće.  
 
Vijećnik Srećko Detelj postavio je pitanje vezano za uređenje puta Pustičnjak, zanima ga u kojoj je fazi. 
Nadalje vijećnika zanima što se je poduzelo u vezi radnji u TD Forum Toplice d.o.o., vezano za isplaćivanje 
naknada pred. NO Forum Toplice d.o.o., gospodinu Prstecu. 
 
Gradonačelnica odgovara da Grad sređuje imovinsko pravna pitanja vezana za Put Pustičnjak. 
Vezano za radnje u Forumu Toplice d.o.o., gradonačelnica navodi da je pred. NO Forum Toplice d.o.o., 
gospodin Prstec, smijenjen te više nije član Nadzornog odbora. 
 
Vijećnika Marka Plišu zanima par stvari vezanih za Aglomeraciju Varaždinske Toplice. 
Navodi da je u razgovoru sa inžinjerom saznao da kanal bude ostao isti te da postoji mogućnost da se za 
vrijeme većih oborina bude razljevao, jer pumpa ne bude mogla pumpati toliko vode. Nadalje navodi da je 
potrebno odvojiti fekalne vode od oborinskih, smatra da je to nužno te da sam pojam Aglomeracije u biti 
podrazumijeva samo radove postavljanja cijevi, pumpi i ostalog. 
Nadalje smatra da treba voditi računa da se sve redom radi kako nebi došlo do asfaltiranja ceste prije nego 
što je napravljeno sve što je potrebno. 
 
Gradonačelnica odgovara da joj je poznato da se Aglomeracijom ne rješava odvodnja oborinskih voda. 
Nadalje navodi da je upravitelj ceste D24 dao uvjete za prekapanja ceste te da je u procesu dobivanje 
lokacijske dozvole  za cijelu tu cestu. Napominje da, kad se bude išlo u radove uređenja te ceste onda se 
bude rješavao i problem oborinske vode. 
 
Vijećnik Borislav Antolković navodi da je potrebno nešto napraviti po pitanju parkiranja na Trgu Republike 
Hrvatske i u Dugoj ulici, smatra da je velik problem parkiranje kod kioska i kod caffe bara Žir, stava je da 
tome treba stati na kraj jer se taj problem stalno ponavlja. 
 
Nadalje vijećnik Antolković navodi da je Varaždinska ulica potpuno uništena uslijed izvođenja radova 
Termoplina d.d., zanima ga da li to Termoplin d.d. planira i sanirati. 
Nadalje vijećnika Antolkovića zanima da li postoji Zakon koji određuje kolika je propisana udaljenost ograde 
od ceste, moli da pročelnica provjeri te mu ustupi tu informaciju. 
 
Gradonačelnica odgovara da je upoznata s problemom parkiranja u Dugoj ulici, navodi da jedino policija 
može postupati po takvim prekršajima. 
Nadalje vezano za Varaždinsku ulicu, gradonačelnica navodi da je upravitelj te ceste ŽUC te da on izdaje 
posebne uvjete Termoplinu za izvođenje radova. Njihova je obveza da izvrše uvid u stanje ceste nakon 
izvođenja radova. 
Vezano za izgradnju ograde, gradonačelnica odgovara da, ukoliko je ograda postavljena preblizu cesti, 
tada se takav slučaj prijavljuje građevinskoj inspekciji. 
 
Pročelnica odgovara na pitanje vijećnika Antolkovića vezano za nepropisno parkiranje na području Grada, 
navodi da su slike nepropisnog parkiranja prosljeđene MUP-u, dalje je na njima da postupaju po prijavi. 
 
Vijećnik Mladen Huzjak postavlja pitanje vezano za Aglomeraciju, zanima ga zašto su se radovi preselili iz 
Vinogradske ulice u naselje Park, navodi da je šoder nasipan, ali nije razgrnut po površini. Nadalje navodi 
da u zimskim uvjetima bude nastao problem jer se s gornje strane ulice ne može proći, zanima ga što se 
bude poduzelo. 
Nadalje zanima ga zbog čega kuća odvjetnika Planinca u Čabrijanovoj ulici nije uključena u Aglomeraciju. 
 
Gradonačelnica napominje da je na prošloj sjednici vijećnik Bedeković upozorio kako nije u redu da se 
Grad hvali sa projektom Aglomeracije, a sad joj je postavljeno već drugo pitanje vezano za Aglomeraciju, 
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ipak je onda i naš projekt, navodi gradonačelnica. Nastavno na izvođenje radova u Vinogradskoj ulici 
gradonačelnica navodi da je održan sastanak u prostorijama Grada na kojem su bili prisutni predstavnici 
Varkoma d.d., Hrvatskih voda i ŽUC-a, te je dogovoreno da je potrebno prvo napraviti projekt sanacije 
klizišta u toj ulici te pričekati povoljnije vremenske uvjete. 
Gradonačelnica odgovara da nema informaciju zbog čega kuća odvjetnika Planinca nije uključena u 
Aglomeraciju, navodi da će pitati predstavnike Varkoma d.d. 
 
Vijećnika Ivana Dvorskog zanima kad će započeti radovi u Petkovcu Topličkom. 
 
Gradonačelnica odgovara da je plan nabave objavljen u elektroničkom oglasniku te je dostavljen poziv za 
jednostavnu nabavu. 
 
Vijećnik Dragutin Šarec navodi da mu je gospodin Zdenko Freze predao dokument koji je dostavio i 
komunalnoj službi Grada Varaždinskih Toplica, vezano za zapušteno zemljište. Zanima ga kako se to 
rješava, odnosno zašto nije ništa poduzeto ako su vlasnici parcela poznati. Navodi da je nedopustivo da 
Grad nema komunalnog redara, zanima ga zašto nije raspisan natječaj, smatra da je pod hitno potrebno 
zaposliti komunalnog redara. Stava je da obrazloženje da je koeficijent nizak nije prihvatljivo, smatra da bi 
netko možda bio zadovoljan koeficijentom i prijavio se na natječaj. 
 
Pročelnica odgovara da dokumenat koji je dostavio gospodin Freze nije od nikakve pomoći iz razloga jer 
stvarni vlasnici zapuštenih parcela nisu poznati. Nadalje navodi da je prema Zakonu o komunalnom redu 
moguće kažnjavati samo vlasnike zapuštenih površina koje su vidljive sa javne površine. Nadalje navodi da 
je komunalni redar pratio stanje održavanja zemljišta vidljivih s javne površine. Vezano za kažnjavanje 
vlasnika zapuštenih nekretnina, pročelnica navodi da je prvi korak utvrditi parcele, zatim poslati upozorenje 
te potom kaznu u ostavljenom roku. Navodi da je problem u tome što komunalna firma Forum Toplice 
d.o.o. izvrši čišćenje, račun ispostavi Gradu, a po  tom je problem u podmirenju tih troškova od strane 
stvarnog vlasnika. 
 
Vijećnik Danijel Remenar navodi da je problem neodržavanih nekretnina u porastu te da to predstavlja 
ozbiljan problem na kojem treba raditi. 
 
Vijećnik Željko Bedeković smatra da je Petkovec potrebno urediti kao i Donju Poljanu, misleći pritom na 
provedenu izmjeru objekata u svrhu naplate komunalne naknade i naknade za uređenje voda. Stava je da 
je problem u tome što trenutno Grad nema komunalnog redara. 
Nadalje postavlja pitanje gradonačelnici, zanima ga da li je istina da su isplaćeni bonusi zaposlenicima 
Grada u iznosu od 5.000,00 kuna, te da li su zaposlenici dječjeg vrtića Tratinčica i Zavičajnog muzeja 
također dobili te bonuse.  
Vijećnika zanima zašto je gradonačelnica povuklu točku Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
djelatnika JUO Grada Varaždinskih Toplica, koja je bila na dnevnom redu 20. sjednice Gradskog vijeća. 
Nadalje postavlja pitanje predsjedniku Gradskog vijeća vezano za skupljene potpise za njegovo razrješenje 
sa mjesta predsjednika Gradskog vijeća. Zanima ga kako je moguće da su koalicijski partneri dali svoje 
potpise za njegovo razrješenje uključujući i potpredsjednika Gradskog vijeća, gospodina Denžića, moli da 
mu pred. vijeća obrazloži tu situaciju. 
 
Gradnačelnica odgovara da joj je povlačenje Prijedloga Odluke o koeficijentima, jedna od većih greški, 
navodi da je pogriješila i da je svjesna toga. 
Nadalje vezano za isplatu bonusa, gradonačelnica navodi da je svima isplaćen te da se radi o isplati 
naknade za topli obrok, koja je propisana Zakonom.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća navodi da nema šta reći osim da je to sve stvar odnosa njega i 
gradonačelnice, smatra da postoji pozadinska problematika koja je rezultirala ovakvim ishodom. Što se tiče 
potpisa za razrješenje, navodi da su vijećnici tako odlučili, imaju pravo na to. 
 
Vijećnika Marka Plišu zanima da li predsjednik gradskog vijeća ima podršku svoje stranke i Županijskog 
ogranka HDZ-a? 
 
Predsjednik Gradskog vijeća odgovara da nije dužan odgovoriti na ovo pitanje te da će se vidjet da li ima 
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podršku. 
Nadalje navodi da koristi priliku da na ovoj sjednici imenuje prvog potpredsjednika Gradskog vijeća, 
gospodina Borislava Antolkovića. 
 
Vijećnik Stjepan Denžić navodi da je Borislav Antolković već imenovan kao prvi potpredsjednik. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Prstec navodi da, prvog potpredsjednika vijeća ne može nitko dugi 
imenovati osim predsjednik Gradskog vijeća, jer je tako propisano Poslovnikom, a što bi gospodin Denžić 
najbolje trebao znati, budući da je i on potpredsjednik Gradskog vijeća. 
 
Vijećnik Stjepan Denžić navodi da gospodin Prstec nije bio prisutan koordinaciji HDZ-a i HSLS-a, na kojoj 
je dogovoreno da će prvi  potpredsjednik Gradskog vijeća biti Borislav Antolković. 
 
Gospodin Prstec navodi da se o tome ne odlučuje na klubu HDZ- a i HSLS-a. 
 
Vijećnik Nenad Posavec postavio je pitanje vezano za Svečanu sjednicu Gradskog vijeća. Zanima ga tko 
odlučuje kad će se ta sjednica održati. 
 
Gospodin Prstec odgovara da je bio u Gradu na sastanku kod gradonačelnice i da su zajedno odlučili da će 
se svečana sjednica održati na samo Martinje, 11. studenog. 
Gospodin Prstec koristi priliku da pozove sve vijećnike na polaganje vijenaca u povodu blagdana Svih 
svetih, smatra da bi bilo korektno da se odazovu te da opravdaju naknadu koju primaju, stava je da ako se 
on može odazvati na svako polaganje, tada bi se i vijećnici trebali malo angažirati i ponekad odvojiti vrijeme 
za takve događaje. 
 
Vijećnik Marko Plišo navodi da je to jedino u čemu predsjednik Gradskog vijeća sudjeluje. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća izrekao je prvu opomenu vijećniku Marku Pliši. 
 
 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik iznosi da je Prijedlog dnevnog reda primljen uz poziv za sjednicu.  

 

Vijećnik Stjepan Denžić navodi da klub HSLS-a predlaže da se na Dnevni red današnje sjednice uvrsti 
točka 4. Dogovor oko datuma održavanja svečane sjednice Gradskog vijeća.  
Navodi da je 8. studenog bio prvi prijedlog datuma održavanja svečane sjednice, sad je već 11. studenog, 
smatra da je to sjednica svih vijećnika, a ne samo predsjednika Gradskog vijeća. Stava je da svi trebaju 
sudjelovati u odlučivanju. Nadalje smatra da na taj isti dan svečanu sjednicu ima Općina Martijanec i 
Općina Breznički Hum i već su svi poslali pozive. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća odgovara vijećniku Denžiću da nije moguće njegov prijedlog uvrstiti na 
današnju sjednicu Gradskog vijeća iz razloga jer je trebao podnijeti amandman – prijedlog akta, prije 
održavanja sjednice, u ovom trenutku to nije moguće. Nadalje, odgovara da nije točno da je on sam 
odlučivao o datumu svečane sjednice, već je datum zajednički utvrđen, dogovorom njega i gradonačelnice. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća upozorava vijećnika Denžića i vijećnika Plišu da ne komentiraju bez da se 
prethodno ne jave, upozorava ih da ne mogu voditi sjednicu, jer sjednicu vodi predsjednik Gradskog vijeća, 
a ne vijećnici. 
 
Vijećnik Denžić postavio je pitanje gradonačelnici, zanima ga da li je istina da je i ona odlučivala o datumu 
održavanja svečane sjednice. 
 
Gradonačelnica odgovara da nije sudjelovala u tom odlučivanju. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća navodi da gradonačelnica laže i obmanjuje. 
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Gradonačelnica pita da li može iznijeti svoje mišljenje vezano za komentar da laže i obmanjuje. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća ne prihvaća zahtjev gradonačelnice te upozorava vijećnika Plišu da ne iznosi 
komentare. 
 
Vijećnik Marko Plišo moli pročelnicu da provjeri da li se može udovoljiti prijedlogu vijećnika Denžića. 
 
Predsjednik vijeća upozorava vijećnika Plišu da ukoliko nastavi s takvim ponašenjem, izreći će mu drugu 
opomenu nakon čega će morati napustiti sjednicu.  
 
Vijećnik Marko Plišo navodi da će sjednicu napustiti kad on bude htio, a ne kad mu predsjednik vijeća to 
naloži. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća izriče drugu opomenu vijećniku Pliši te mu uzima pravo glasa, moli vijećnika 
da napusti sjednicu Gradskog vijeća. 
 
Vjećnik Plišo navodi da ne želi napustiti sjednicu Gradskog vijeća. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća upitao je vijećnike da li se slažu s predloženim dnevnim redom. 
 
Potom je upitao vijećnike da li imaju prijedloga za daljnju izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 
 
Pošto nije bilo daljnjih prijedloga predsjednik Gradskog vijeća dao je na glasovanje predloženi Dnevni red: 
 

Tko je za? 

 Tko je protiv?  

 Tko je suzdržan? 

Gradsko vijeće je „većinom“ glasova prihvatilo predloženi Dnevni red. 

Predsjednik konstatira da je za današnju sjednicu sa 9 glasova „za“ i 3 „suzdržana“ prihvaćen 
predloženi Dnevni red. 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2019. godini 

2. Prijedlog Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o o izmjeni prometnog uređenja na javnim i 

nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica  

3. Prijedlog Rješenja o razrješenju Predsjednika Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

 
 
TOČKA 1. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA 
GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA U 2019. GODINI 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Varaždinskih Toplica u 2019. godini. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2019. 
godini na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives Ernoić, pročelnicu 
Jedinstvenog upravnog odjela, koju molim za kratko izvješće. 
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Pročelnica je iznijela kraće izvješće. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 
 
Vijećnik stjepan Denžić navodi da se slaže sa svim prijedlozima za dodjelu javnih priznanja. Nadalje navodi 
da je Županija pomogla da se pokrenu neki važni projekti te smatra da je zasluženo da se gospodinu 
Čačiću dodijeli priznanje počasnog građanina Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog 
Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2019. godini. 
 
Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova „za“, donijelo Odluku o dodjeli javnih priznanja Grada 
Varaždinskih Toplica u 2019. godini. 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K U 

o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2019.  godini 

 

1. OPĆA ODREDBA 

 

Članak 1. 

 

 Ovom Odlukom dodjeljuju se javna priznanja Grada u 2019. godini fizičkim i pravnim osobama za 

njihova iznimna postignuća i doprinos od interesa za ugled i razvoj Grada, i to naročito u područjima: 

gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke kulture, 

zdravstva, socijalne skrbi, humanitarne djelatnosti i drugim javnim djelatnostima.  

 

 Javna priznanja također su iskazi javne zahvalnosti domaćim i stranim fizičkim i pravnim osobama, 

zaslužnima za gospodaski, društveni i opći razvoj lokalne zajednice.  

 

 Javna priznanja predstavljaju iskaz posebne počasti Grada.  

 

I. POVELJA POČASNOG GRAĐANINA GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Članak 2.  

 

 Počasnim građaninom Grada Varaždinskih Toplica može se proglasiti fizička osoba koja je svojim 

postupanjem i javnim djelovanjem posebno doprinijela promicanju vrijednosti demokratskog društva, 

ugleda, položaja i značaja Grada, ostvarivanju i razvoju odnosa Grada s drugim jedinicama lokalne i 

područne (regionalne) samouprave u Republici Hrvatskoj te s gradovima i općinama u stranim državama, 

međunarodnim organizacijama i udruženjima.  

 

 Proglašenje počasnim građaninom iskazuje se posebnom Poveljom Grada Varaždinskih Toplica 

koja je izrađena u paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te pisana stiliziranim slovima na 

podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

 Počasnim građaninom Grada Varaždinskih Toplica proglašava se:  

 

- Radimir Čačić, župan Varaždinske županije, prema prijedlogu Željka Bedekovića iz Donje 

Poljane, Ulica Martina Pušteka 25.   



7 

 

 

 

Radimir Čačić jest župan Varaždinske županije, izabran na lokalnim izborima održanima 2017. godine, time 

da je to samo jedna od značajnih društveno-političkih funkcija koje je on obnašao tijekom svoje bogate i 

raznovrsne karijere.  

 

Radimir Čačić svoju karijeru započinje kao arhitekt, time da Arhitektonski fakultet završava u Zagrebu, a 

postdiplomske programe završava u Sjedinjenim Američkim Državama, na sveučilištu Harvard. Od važnijih 

poslovnih dostignuća, važno je istaknuti da je vodio projekte američkog Ministarstva vanjskih poslova u 

Istočnoj Europi, da je osnovao vlastitu projektantsku tvrtku Coning d.o.o. koja je u kratko vrijeme postala 

najuspješnijom hrvatskom projektnom i consulting tvrtkom, s mrežom povezanih društava u Beču, 

Budimpešti, Tel Avivu, Pragu, Beogradu i dr. Zbog svojih je poslovnih uspjeha već 1989. proglašen jednim 

od najuspješnijih menadžera na ovim prostorima. U politički se život aktivno uključuje 1990. godine, a svoj 

je doprinos dao u i u Domovinskom ratu zbog čega je 1991. godine odlikovan najvišim ratnim odlikovanjem 

za hrabrost Redom kneza Domagoja s lentom i spomenicom te je ostvario i čin brigadira Hrvatske vojske. 

U političkom životu, 2000. godine postaje Ministrom za javne radove, obnovu i graditeljstvo te u svojem 

mandatu osmišljava i ostvaruje projekt izgradnje mreže hrvatskih autocesta, projekt poticajne stanogradnje, 

otvaranja proizvodne slobodne zone u Općini Trnovec Bartolovečki kao najveće takve zone u Republici 

Hrvatskoj i brojne druge. 2011. godine postaje Ministrom gospodarstva i prvim potpredsjednikom Vlade 

Republike Hrvatske kada pokreće projekt energetske obnove i rješavanja problema hrvatske brodogradnje. 

2014. godine kao predsjednik Narodne stranke – Reformisti dobiva i mandat u Hrvatskom saboru.  

 

Radimir Čačić proglašava se počasnim građaninom Grada Varaždinskih Toplica obzirom da je, kao župan 

Varaždinske županije koja je osnivač Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice, 

potaknuo izvedbu projekata energetske obnove objekata Hotela Minerve, Termi, Konstantinovog doma i 

Lovrine kupelji, a koji predstavljaju najveće projekte energetske obnove tog tipa u Republici Hrvatskoj. 

Izvedba ovih projekata pridonijet će revitalizaciji Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju, ali i razvoju 

Varaždinskih Toplica kao medicinsko-rehabilitacijskog i turističkog središta Republike Hrvatske te stvoriti 

uvjete za povratak Grada na kartu najpoznatijih toplica ovog dijela Europe.  

 

II. NAGRADA ZA ŽIVOTNO DJELO 

 

Članak 3. 

 

  Nagrada za životno djelo dodjeljuje se fizičkoj osobi koja je svojim višegodišnjim radom i 

djelovanjem postigla trajne i značajne rezultate od vrijednosti za razvoj lokalne zajednice, ugled i 

promicanje Grada u područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja 

okoliša, tehničke kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i javnog 

sektora.  

 

 Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za životno djelo iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u 

papirnatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te pisanim stiliziranim slovima na podlozi s 

istaknutim grbom Grada.  

 

Nagrada za životno djelo dodjeljuje se:  

 

- Branki Prstec – Veronek, dr. med. iz Varaždinskih Toplica, Varaždinska ulica 26, prema 

prijedlogu Željka Bedekovića iz Donje Poljane, Martina Pušteka 25.  

 

Gospođa Prstec – Veronek jest istaknuta liječnica koja je, tijekom čitave svoje profesionalne karijere, 

posebnu pažnju posvetila dobrobiti i pomoći žiteljima Varaždinskih Toplica i doprinosu lokalnoj zajednici. 
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Branka Prstec – Veronek, dr. med. rođena je u Tuhovcu, a osnovnu školu pohađala je u Tuhovcu i 

Varaždinskim Toplicama. Gimnaziju je završila u Varaždinu, a na Medicinskom je fakultetu diplomirala 

1978. godine. Specijalistički ispit iz anesteziologije, reanimatologije i intenzivnog liječenja položila je 1986. 

godine, a subspecijalistički ispit iz intenzivne medicine 2009. godine na Kliničkom bolničkom centru Rebro 

u Zagrebu. Od 1981. do 2018. godine, dr. Prstec – Veronek bila je zaposlena u Općoj bolnici Varaždin, na 

Odjelu anesteziologije, reanimatologije i intenzivnog liječenja. Premda je 2018. godine umirovljena, dr. 

Prstec – Veronek i nadalje, kao i ranije, povremeno radi u „Spološnoj bolnici Murska Sobota“ i „Općoj 

bolnici Tomislav Bardek“. Tijekom svoje karijere, rado je usavršavala svoje znanje, sudjelovanjem na 

brojnim domaćim i inozemnim stručnim skupovima (kongresima, simpozijima, postdiplomskim tečajevima i 

sl.). Aktivnost u lokalnoj zajednici, iskazala je i radom u Upravnom vijeću pravnog prednika sadašnje 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice.  

 

Branki Prstec – Veronek, dr. med., dodjeljuje se nagrada za životno djelo obzirom na zalaganje, trud i 

vrijedan rad u korist lokalne zajednice i stanovnika Varaždinskih Toplica tijekom čitave njene bogate i 

istaknute medicinske karijere.  

 

 

III. NAGRADA ZA IZNIMNA DOSTIGNUĆA U PROTEKLOM JEDNOGODIŠNJEM RAZDOBLJU 

 

Članak 4. 

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

dodjeljuje se fizičkoj i pravnoj osobi za najvrednije rezultate, uspjehe u radu i iznimna postignuća u 

područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke 

kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti, 

ostvarena u vremenu od jedne godine koje prethodi dodjeli nagrade.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te 

pisanim stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

  

Nagrada za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se: 

 

- Saši Josipu Milecu iz Varaždina, Stjepana Vukovića 4/6, prema prijedlogu Vladimira Horžića 

iz Čurilovca 27A.  

 

Saša Josip Milec je vjeroučitelj u Drugoj gimnaziji u Varaždinu, a ujedno osnivač i trener u udruzi Goyu Ryu 

Karate Do Klub Antuna i Ivana Kukuljevića u Varaždinskim Toplicama. U Klubu trenira pedesetak djece 

raznih uzrasta, postižući impresivne rezultate. Od najvećih uspjeha u sezoni 2018. – 2019., naročito se 

ističu 85 zlatnih, 78 srebrnih i 113 brončanih medalja, time da se Klub ponosi sa sedam prvaka Republike 

Hrvatske u raznim kategorijama, a troje njegovih predstavnika nastupalo je na Europskom prvenstvu, dok 

je jedna predstavnica kluba sudjelovala i na Svjetskom prvenstvu. Osim upravljanja klubom koji ostvaruje 

značajne sportske uspjehe, Saša Josip Milec aktivno je uključen u lokalnu zajednicu Varaždinskih Toplica, 

iako prebiva u Varaždinu. Tako u župi Sv. Martina u Varaždinskim Toplicama vodi „Biblijske večeri“. 

 

Saši Josipu Milecu dodjeljuje se nagrada za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju za 

njegov uspješan rad u Goyu Ryu Karate Do Klubu Antuna i Ivana Kukuljevića te za nesebičan i požrtvovan 

angažman i posvećenost sportskoj i duhovnoj edukaciji najmlađih naraštaja.   

 

- Dječjem vrtiću Čarobno ogledalce, Varaždinske Toplice, Selnička ulica 2a, prema 

prijedlozima Sanje Denžić iz Leskovca Topličkog 182A i Tamare Hlebec iz Tuhovca 99D.  
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Dječji vrtić Čarobno ogledalce jest predškolska ustanova u Varaždinskim Toplicama. Iako na području 

Varaždinskih Toplica djeluje svega nekoliko godina, Dječji vrtić ostavlja važan trag kako u svakodnevnom 

životu svojih korisnika i njihovih roditelja, tako i ustrajnom provedbom projekata i programa kojima se 

najmlađi naraštaji u ranoj dobi uključuju u aktivnosti od značaja za dobrobit lokalne zajednice i promociju 

Grada Varaždinskih Toplica. U protekloj 2018. – 2019. godini vrtić je postigao značajne rezultate, i to 

ponajprije uvođenjem suvremenih programa kojima stječe priznanje i status „Vrtića tolerancije“, 

sudjelovanjem i predstavljanjem u projektu „Say hello to the world“, promocijom Grada Varaždinskih 

Toplica u projektu „Avanture Maksimilijana i Bundeka“, sudjelovanjem u projektu „Theaterspiele“ 

prezentacijom nadahnutom topličkim arheološkim parkom te brojnim drugim projektima lokalnog, državnog 

i međunarodnog karaktera. Pored redovitog rada na projektima i programima, Dječji vrtić rado sudjeluje u 

svim manifestacijama od značaja za Grad Varaždinske Toplice te njeguje suradnju s organizacijama 

civilnog društva i javnim ustanovama s područja Grada.  

 

Dječjem vrtiću Čarobno ogledalce dodjeljuje se nagrada za iznimna dostignuća u proteklom 

jednogodišnjem razdoblju za ostvarenje projekata i programa namijenjenih nadahnutom odgoju i 

obrazovanju djece rane i predškolske dobi te vrijednom i angažiranom radu u uključenju najmlađih 

naraštaja u aktivnosti od značaja za lokalnu zajednicu.  

 

 

IV. NAGRADA ZA DOPRINOS UGLEDU I PROMOCIJI GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA U 

ZEMLJI I SVIJETU 

 

Članak 5. 

 

 Nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada Varaždinskih Toplica u zemlji i svijetu dodjeljuje se 

fizičkoj i pravnoj osobi za djelovanje u područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, 

zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, 

humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti, a kojima se naročito promiče ugled Grada te unaprjeđuje 

promocija Grada u zemlji i u svijetu.  

 

 Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i svijetu iskazuje 

se posebnim priznanjem izrađenim u papirnatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te pisanim 

stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

 Nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i svijetu dodjeljuje se: 

 

- Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Varaždinske Toplice, Varaždinske Toplice, Ulica 

kneza Trpimira 5, prema prijedlogu gradonačelnice Dragice Ratković.  

 

DVD Varaždinske Toplice osnovano je davne 4. svibnja 1889. godine i jedno je od najstarijih DVD-a u 

Varaždinskoj županiji. Tijekom 130 godina svojeg neprekidnog rada, DVD Varaždinske Toplice, pored 

protupožarnih intervencija, radilo je i na ublažavanju posljedica elementarnih nepogoda, prevenciji od 

požara i edukaciji stanovništva. Pored svojeg redovitog rada od nenadmašne vrijednosti za društvenu 

zajednicu, članovi DVD-a oduvijek su se rado uključivali u kulturna i društvena zbivanja Varaždinskih 

Toplica. Danas je DVD Varaždinske Toplice stožerno vatrogasno društvo čitave Vatrogasne zajednice. 

Njegovi članovi i nadalje neumorno sudjeluju u suzbijanju svih ugroza koje se događaju na području Grada, 

a DVD posebno njeguje tradiciju ulaganja u najmlađe generacije te se ponosi svojom mladeži koja aktivno 

sudjeluje na brojnim sportskim susretima iz sektora vatrogastva. Ove godine mladež DVD-a svojim je 

sudjelovanjem na Svjetskom prvenstvu u vatrogasnom sportu, održanome u Rusiji, gradu Saratovu, 

posebno doprinijela promociji Grada Varaždinskih Toplica u svijetu. U DVD-u se poštuju načela o važnosti 
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sudjelovanja u civilnom životu zajednice te se njegovi članovi spremno uključuju u sve manifestacije u 

organizaciji Grada, pridonoseći i na taj način širenju ugleda i promoviranju Grada.   

 

Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Varaždinske Toplice dodjeljuje se nagrada za doprinos ugledu i 

promociji Grada u zemlji i svijetu tijekom 130 godina neprekidnog rada od nenadmašne društvene 

vrijednosti te promoviranja Varaždinskih Toplica na sportskim susretima te kulturnim i drugim 

manifestacijama domaćeg i međunarodnog karaktera.  

 

 

V. NAGRADA UČENICIMA OSNOVNIH ŠKOLA, SREDNJIH ŠKOLA I STUDENTIMA 

 

Članak 6.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica učenicima osnovnih škola, učenicima srednjih škola i studentima 

dodjeljuje se: 

 

a) Najboljim učenicima polaznicima osnovnih škola s područja Grada Varaždinskih Toplica, po 

prijedlogu samih osnovnoškolskih ustanova, za postignute iznimne rezultate na natjecanjima iz 

pojedinih nastavnih predmeta i sportskih natjecanja, za nagrađene radove na području literarnog, 

scenskog, glazbenog, likovnog i drugog umjetničkog stvaralaštva, za osobite uspjehe u učenju i 

radu, uzorno i pohvalno ponašanje.  

b) Najboljim učenicima polaznicima srednjih škola, za postignute iznimne rezultate na natjecanjima iz 

pojedinih nastavnih i predmeta te stručnih i sportskih natjecanja, za nagrađene, izvedene, 

objavljene i na drugi način prikazane radove na području literarnog, scenskog, glazbenog, likovnog i 

drugog umjetničkog stvaralaštva, za osobite uspjehe u učenju i radu, uzorno i pohvalno ponašanje.  

c) Najboljim studentima, redovito upisanima na visoka učilišta sa sjedištem u Republici Hrvatskoj ili 

inozemstvu, za postignute iznimne rezultate u teorijskom i praktičnom akademskom radu,  

 

na znanstvenim, stručnim, sportskim i drugim natjecanjima, za nagrađene, izvedene, objavljene i na drugi 

način prikazane radove na području literarnog, scenskog, glazbenog, likovnog i drugog umjetničkog 

stvaralaštva, za sudjelovanje u znastvenim, tehničkim, istraživačkim, umjetničkim, stučnim i drugim 

projektima, studentima dobitnicima rektorovih, dekanovih i drugih nagrada.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica učenicima osnovnih škola, učenicima srednjih škola i studentima 

iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te 

pisanim stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

Nagrada najboljem učeniku polazniku osnovne škole dodjeljuje se:  

 

- Petru Križaniću iz Varaždinskih Toplica, Ulica Antuna i Ivana Kukuljevića 3, prema 

prijedlogu Osnovne škole Antuna i Ivana Kukuljevića, Varaždinske Toplice, Ulica grada 

Vukovara 1.  

 

Petar Križanić učenik je 6.B razreda Osnovne škole Antuna i Ivana Kukuljevića Varaždinske Toplice. 

Tijekom dosadašnjeg obrazovanja Petar je ostvario odličan uspjeh (5,00) u svakom razredu te imao uzorno 

vladanje. U drugom razredu kao član školske šahovske ekipe osvojio je prvo mjesto na županijskom i 

međužupanijskom natjecanju i na taj način se plasirao na državno ekipno školsko prvenstvo na kojem je 

ekipa škole osvojila izvrsno 4. mjesto. Od prvog do četvrtog razreda, svake je školske godine sudjelovao u 

školskom natjecanju iz matematike i postizao najbolje rezultate. U četvrtom razredu plasirao se na 

županijsko natjecanje, gdje je osvojio 1. mjesto. No, do sada najveći uspjeh, Petar je postigao školske 

godine 2018./2019. kada se plasirao na državna natjecanja iz matematike i geografije na kojima je ostvario 
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16., odnosno 10. mjesto. Osim izvrsnim rezultatima postignutima u redovitom školovanju i natjecanjima, 

Petrova ustrajnost, odgovornost i zalaganje vidljivi su i u ostalim aktivnostima kojima se predano 

posvećuje. U školi pohađa izvannastavnu aktivnost šah, član je Nogometnog centra Varaždinske Toplice, 

uključen je u rad KUD-a Toplice te pohađa Centar izvrsnosti iz matematike. Među brojnim medaljama i 

peharima s raznih šahovskih prvenstava i turnira spomenimo da je Petar četiri godine zaredom pobijedio na 

Prvenstvu učenika osnovnih škola Varždinske županije i to u 2., 3. i 4. razredu u konkurenciji nižih razreda, 

a u 5. razredu u kokurenciji viših razreda, Član je Vijeća učenika te je redovito sudjelovao u humanitarnoj 

akciji Crvenog križa „Solidarnost na djelu“. Svojim radom, osobinama i vještinama Petar predstavlja uzor 

ostalim učenicima u školi.  

 

Petru Križaniću dodjeljuje se nagrada kao najboljem učeniku osnovne škole za iskazan odličan uspjeh, 

postignute iznimne rezultate na natjecanjima iz matematike i geografje te za uzorno, odgovorno i pohvalno 

ponašanje, kao i za predanost i svestranost u bavljenju izvanškolskim i izvannastavnim aktivnostima.  

 

Nagrada najboljoj studentici dodjeljuje se: 

 

- Tei Horžić iz Čurilovca 27A, prema prijedlogu Martine Kalničanec iz Hrastovca Topličkog 9.  

 

Tea Horžić studentica je na Sveučilištu Sjever, upisana na četvrtu godinu Diplomskog sveučilišnog studija, 

smjer graditeljstvo. U rujnu 2019. godine, Tea je diplomirala na Preddiplomskom stručnom studiju smjera 

graditeljstvo i stekla zvanje stručna prvostupnica inženjerka građevinarstva bacc. ing. aedif. Njen 

najznačajniji akademski uspjeh do sada jest Rektorova nagrada koja joj je dodijeljena 2019. godine za 

najbolji uspjeh na preddiplomskom stručnom studiju Graditeljstvo Sveučilišta Sjever, u akademskoj godini 

2017./2018. Osim izvrsnog uspjeha, Tea se ponosi i aktivnim sudjelovanjem u aktivnostima Sveučilišta. 

Ona je tako sudionica međunarodnog projekta „ISD Uni“ u sklopu Pogranične suradnje između Hrvatske i 

Mađarske 2014.-2020. Sudjelovala je u razmjeni studenata u sklopu programa Erasmus+ te je jedan 

semestar provela u Ukrajini, na Sveučilištu u Odesi.  

 

Tei Horžić dodjeljuje se nagrada kao najboljoj studentici za iskazan izvanredan akademski uspjeh, 

postignute rezultate u radu, odgovoran, temeljit i svestran pristup izvršavanju obveza te za ambicioznost i 

predanost u sudjelovanju na raznim međunarodnim projektima i programima Sveučilišta.   

 

 

VI. ZAHVALNICE 

Članak 7. 

 

Zahvalnica Grada Varaždinskih Toplica dodjeljuje se fizičkoj i pravnoj osobi za istaknut angažman u 

područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke 

kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti te za 

svekolik rad u području općeg razvoja lokalne zajednice, radi obilježavanja  

značajnijih obljetnica te kao znak zahvalnosti donatorima i partnerima Grada.  

 

Zahvalnica Grada Varaždinskih Toplica iskazuje se paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom 

te je pisana stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

Zahvalnica se dodjeljuje: 

 

- Pok. Niki Ćosiću iz Varaždinskih Toplica, Ulica Nikole Šubića Zrinskog 2, prema prijedlogu 

Željka Bedekovića iz Donje Poljane, Ulica Martina Pušteka 25, za njegov požrtvovan i 

nadahnjujuć rad u Nogometnom klubu Mladost Varaždinske Toplice kao i za vrijedan angažman 
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u drugim sportskim aktivnostima čime je za generacije sportaša kao i za čitavu lokalnu zajednicu 

postao velikanom i legendom topličkog sporta.  

 

Nagrada će se dodijeliti posthumno, nasljednicima pok. Nike Ćosića.  

 

- Stjepanu Mičudi iz Hrastovca Topličkog 81, prema prijedlogu Hrvatske demokratske 

zajednice, Klubu vijećnika HDZ-a Gradskog vijeća Varaždinske Toplice, za njegovo zalaganje u 

promoviranju vlastitog zavičaja, samoodrživim i ekološki prihvatljivim uzgojem najstarije hrvatske 

pasmine goveda, ekstenzivne pasmine Galloway, konja i kamerunskih ovaca čime privlači 

pozornost brojnih posjetitelja našeg kraja.  

 

- Martinu Težačkome iz Martinkovca 7, prema prijedlogu Hrvatske demokratske zajednice, 

Klubu vijećnika HDZ-a Gradskog vijeća Varaždinske Toplice, za njegovu predanost obiteljskoj 

tradiciji intenzivne poljoprivredne proizvodnje na brdskom dijelu Grada Varaždinskih Toplica koja 

se njegovom ustrajnošću razvila u ambiciozan poduzetnički poduhvat u području ratarstva i 

stočarstva. 

 
- Marinu Rantešu iz Varaždina, Ludbreška 53, prema prijedlogu Željka Bedekovića iz Donje 

Poljane, Ulica Martina Pušteka 25, za njegove iznimne sportske uspjehe koje je ostvario kao 

najbolji BMX vozač u Republici Hrvatskoj te jedan od najistaknutijih vozača u Europi i svijetu, 

kao i za brojne nagrade koje je ovaj mladi sportaš, porijeklom iz Varaždinskih Toplica ostvario 

na ime fair playa i izvrsnosti sportskih rezultata. 

 
- Trgovačkom društvu GALDI Čurilovec d.o.o., Čurilovec, Čurilovec 10a, prema prijedlogu 

Hrvatske demokratske zajednice, Klubu vijećnika HDZ-a Gradskog vijeća Varaždinske Toplice, 

za uspješan rad restorana Vila Toplissa kojim se, na temelju brižljivog očuvanja gastronomske i 

enološke tradicije topličkog kraja svim gostima i posjetiteljima prezentira bogata kultura i povijest 

Varaždinskih Toplica. 

 
 

- Udruzi žena „Svibovečki zvon“, Svibovec, Ulica Vladimira Nazora 29a, prema prijedlogu 

Hrvatske demokratske zajednice, Klubu vijećnika HDZ-a Gradskog vijeća Varaždinske Toplice 

na kreativnom, nadahnutom i vrijednom radu u ostvarenju cilja očuvanja i promicanja kulturne 

baštine sela, tradicije i običaja sela, unaprjeđenja života mještana te ekološkog očuvanja mjesta.  

 
 

Članak 8. 

 

Nagrade će se uručiti na svečanoj sjednici Gradskog vijeća zakazanoj za dan 11. studenog 2019. godine, a 

sve povodom Dana Grada koji se obilježava 11. studenog, na blagdan sv. Martina. 

 

Članak 9.  

 

 Ova Odluka objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu prvi dan 

od dana objave.  

 

 PREDSJEDNIK 

 GRADSKOG VIJEĆA 

 

 Franjo Prstec  
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Prelazimo na točku 2. dnevnog reda 
 

TOČKA 2. 
 

PRIJEDLOG ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O O IZMJENI PROMETNOG UREĐENJA NA 
JAVNIM I NERAZVRSTANIM CESTAMA TE  

JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU VARAŽDINSKIH TOPLICA 
 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izmjeni 
prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih 
Toplica. 
 
Klub vijećnika HDZ-a dostavio je Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izmjeni prometnog uređenja 
na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredio je vijećnika Borislava Antolkovića kojeg 
molim za kratko izvješće. 
 
Borislav Antolković podnio je kraće izvješće. 
 
Prijedlog Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim 
cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica razmatrala je i Komisija za statut, 
poslovnik i nomativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica. Predsjednik Komisije gosp. 
Stjepan Denžić podnio je izvješće Komisije. 
 
Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica na svojoj 
sjednici održanoj 28. listopada 2019. godine, razmatrala je Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području 
Varaždinskih Toplica, nakon čega donose zaključak da nisu suglasni s ovim prijedlogom odluke. 
Nadalje predsjednik Komisije Stjepan Denžić navodi da će on i vijećnik Nenad Posavec podržati ovaj 
prijedlog kada budu pribavljene sve potrebne suglasnosti i elaborat. Treći prisutni član Komisije, gospodin 
Danijel Remenar, bio je protiv donošenja ove odluke. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 
 
Vijećnik Dragutin Šarec navodi da je neozbiljno staviti točku na raspravljanje, a da se taj prijedlog kosi za 
Zakonom. 
 
Vijećnik Draženko Pokos navodi da nije u redu da vijećnici glasaju za nešto što nije u skladu sa Zakonom. 
 
Predsjednik vijeća navodi da se od stručne službe očekuje da poduzme sve mjere utvrđivanja da li je akt u 
redu. Nadalje navodi da puno ljudi vozi u krivom smjeru, svi gosti cafe bara Martin, župnik i njegovi gosti. 
 
Viječnik Stjepan Denžić navodi da je potrebno prikupiti svu potrebnu dokumentaciju i da tek onda treba ići 
na odlučivanje Gradskom vijeću. 
 
Vijećnik Draženko Pokos navodi da se župnik nije bunio dok se provodila nova regulacija prometa na 
području Grada. Nadalje smatra da se ovaj prijedlog nije trebao naći na sjednici Gradskog vijeća. 
 
Vijećnik Nenad Posavec smatra da se prijedlog župnika treba predati MUP-u te dati u proceduru. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da će klub vijećnika Reformisti, podržati ovaj prijedlog. 
 
Vijećnik Nenad Posavec navodi da nije toliko stvar u ispravnoj i neispravnoj regulaciji prometa. Smatra da 
vijećnici trebaju surađivati. 
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Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog 
Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te 
javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica. 
 
Gradsko vijeće je većinom glasova, sa 9 glasova „za“, i 3 „suzdržana“ donijelo Odluku o izmjeni i dopuni 
Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na 
području Varaždinskih Toplica. 
 

Tekst odluke glasi: 

O D L U K U  
o izmjeni i dopuni  

Odluke o o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama  
te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica  

 
Članak 1.  

 
 Mijenja se Odluka o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim 
parkiralištima na području Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 67/2017.), i 
to u članku 3. stavku 1. alineji d) na način da se na kraju navedene alineje d) dodaje sljedeća odredba:  
 
 „Iznimno, dopušta se promet u oba smjera u Ulici Ivana Tkalčića za potrebe stanara i korisnika 
objekata do kućnog broja 2, i to od raskrižja s prometnicom Trg sv. Martina do kućnog broja 2.“   
 

Članak 2. 
 

 U svrhu provedbe izmjena prometnog uređenja predviđenog ovom Odlukom, izvršit će se 
odgovarajuća promjena postojeće prometne signalizacije, znakova i opreme.  
 

Članak 3.  
 

 Provedba ove odluke povjerava se gradonačelnici Grada Varaždinskih Toplica, a stručna, tehnička i 
administrativna obrada Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica.   
 

Članak 4. 
 

 Ova se Odluka objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“ nakon pribave 
suglasnosti Ministarstva unutarnjih poslova, a na snagu će stupiti osmog dana od dana objave.  
 
        Predsjednik Gradskog vijeća 
         Franjo Prstec 
 
 

TOČKA 3. 
 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 
Skupina gradskih vijećnika dostavila je prijedlog za razrješenje Presjednika Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je pročelnicu 
Nives Ernoić, koju molim za kratko izvješće. 
 
Komisija za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica na svojoj sjednici održanoj 28. 
listopada 2019. godine nije razmatrala prijedlog za razrješenje budući da isti nije podnesen po ovlaštenom 
predlagatelju u smislu članka 80. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica te 
smatra da se o toj točki dnevnog reda zbog nepodobnosti predlagatelja ne može voditi rasprava i donositi 
odluka na predstojećoj sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica. 
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Pročelnica je iznijela kratko izvješće, navodi da je 21. listopada predsjedniku vijeća gospodinu Prstecu 
poslan dopis kojim je obaviješten o prijedlogu skupine vijećnika za njegovo razrješenje. Nakon nekog 
vremena zaprimljen je dopis vijećnika Remenara kojim povlači svoj potpis na prijedlogu za opoziv 
predsjednika vijeća, a zatim je zaprimljen i opoziv potpisa vijećnika Obada. U konačnici su pri prijedlogu za 
opoziv predsjednika vijeća ostala četiri vijećnika, što čini nedovoljan broj glasova za raspravljanje i 
odlučivanje na sjednici Gradskog vijeća. 
Nadalje pročelnica navodi da predsjednik vijeća ima pravo očitovati se na ovaj prijedlog u roku od osam 
dana, a svoje pravo odlučio je iskoristiti na način da će se očitovati na ovoj sjednici Gradskog vijeća. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće. 
Iznosi da se prema Poslovniku ima pravo očitovati o ovom monstruoznom prijedlogu koji uopće nema veze 
sa njegovim radom u Gradskom vijeću te je više fokusiran na TD Forum Toplice d.o.o., gdje je on bio 
donedavno predsjednik Nadzornog odbora. Navodi da mu se stavlja krimen da je ukrao novac. Napominje 
da su 21.01. ili 21.02.2018. godine u uredu gradonačelnice imali sastanak, točnije sastanku su bila prisutna 
tri člana NO, on, Josip Obad i Borislav Antolković, zatim direktor TD Forum Toplice d.o.o. gospodin Majcen 
i gradonačelnica gospođa Ratković.  
Na početku sastanka odlučivalo se je o visini plaće direktora Majcena, nakon što je to dogovoreno, on je 
napustio ured. 
Prisutni članovi dogovarali su tko će biti predsjednik NO Forum Toplice d.o.o., bilo je raznih prijedloga, 
navodi da se je nudila naknada u iznosu od  5.000,00 i 10.000,00 kuna. Nastavno na činjenicu da je Forum 
Toplice d.o.o. u tom trenutku tvrtka koja posluje s minusom te sa nizom drugih problema, ja sam prihvatio 
mjesto predsjednika NO Forum Toplice, smatrajući da to neće biti nekakav veliki problem, navodi gospodin 
Prstec. 
Navodi da nije točno da gradonačelnica nije znala za naknadu koju je primao jer je bila prisutna sastanku, 
smatra da gradonačelnica ima problem sa zaboravljanjem događaja očito. Nadalje gospodin Prstec navodi 
da naknadu koju prima kao predsjednik Gradskog vijeća te naknadu koju je primao kao pred. NO Forum 
Toplice d.o.o., ionako nije on primao već je uplaćivano za stranku HDZ, te dio za studenta, navodi da se 
nije obogatio od toga. 
Nadalje navodi da je ovo svojevrsan politički odstrel nekog tko je dobro radio u Forumu.  
Gospodin Prstec navodi da je ponosan na činjenicu da je sada TD Forum Toplice d.o.o., tvrtka koja radi 
pozitivno. 
Nastavno na razlog razrješenja sa mjesta predsjednika NO Foruma, gospodin Prstec poziva vijećnike da 
sami prosude da li je gradonačelnica znala za naknadu ili nije. Smatra da njegova dužnost nije bila da on 
obavijesti Skupštinu, odnosno gradonačelnicu o tome. 
 
Vijećnik Dragutin Šarec napustio je sjednicu u 17:07 sati, zbog zdravstvenih razloga. 
 
Nadalje gospodin Prstec navodi da gradonačelnica autoritativno i samovoljno vodi ovaj Grad te da on nije 
cash and carry predsjednik Gradskog vijeća, kao što je to slučaj u ostalim gradovima i općinama. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje ovu točku bez rasprave. 
 
Vijećnik Marko Plišo traži da se raspravlja o ovoj točki jer je izglasana na Dnevnom redu. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća ne dozvoljava raspravu već zaključuje točku. 
 
Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednik Gradskog vijeća zaključuje 
sjednicu u 17:15 sati. 
 

Dovršeno! 

 

   ZAPISNIČAR                     PREDSJEDNIK 

                             GRADSKOG VIJEĆA 

Martina Loborec 

       Franjo Prstec 


